
Εσωκλείω Ν/Σ για την εκλογή ΔΕΠ των ΑΕΙ, για την κατάθεση του 
οποίου (πέρασε από ΚΕΝΕ) δέχομαι αφόρητες τηλεφωνικές οχλήσεις από 
πολλούς άμεσα ενδιαφερομένους.

Το Ν/Σ αυτό περιέχει χαριστικές προς τα ήδη εντός του συστήματος 
άτομα διατάξεις και προφανώς η υπόσχεση ψήφισής του έχει 
δημιουργήσει το επικαλούμενο από τον Αρσένη πολύ καλό κλίμα στα 
ΑΕΙ.

Υποθέτω ότι το Ν/Σ αυτό δεν πέρασε από ΚΤΕ, αλλά κυρίως δεν πέρασε 
από κανένα κυβερνητικό όργανο, εξ όσων γνωρίζω.
Ζήτησα και έλαβα σημειώματα από τρία άτομα, με κυριότερο τον 
Χριστοδουλάκη.
Δεν ξέρω αν έχετε συμφωνήσει με τον Αρσένη στο περιεχόμενο του Ν/Σ 
αυτού.
Παράκληση για άμεσες οδηγίες, γιατί από Δευτέρα, 5/5 που ανοίγει η 
Βουλή, δεν θα έχω δικαιολογίες μη κατάθεσης λόγω αργίας της Βουλής. 
Συνιστώ συνάντησή σας με Αρσένη, μόλις επιστρέφει από Η.Π.Α. 
(Δευτέρα ή Τρίτη). Δεν ξέρω αν πρέπει να συμβουλευθείτε και άλλους, 
συναδέλφους σας καθηγητές.


